

使用五步驟

Steps of using

1、拿出卡式瓦斯爐,放置平坦及耐熱材質上面且四周通風處	1. Take out the portable gas stove and put it on a flat surface which is heat-resistant and make sure you have good ventilation.
2、將爐架翻正後,確認瓦斯爐開關在「關」的位置及瓦斯罐指示桿在「退罐」的位置	2. Put the pan supports right. Make sure the ignition knob is in the off position and the cartridge lever up to "unlock" position.
3、將瓦斯罐箱蓋揭起,再放置瓦斯罐,瓦斯罐缺口與瓦斯導引架凸口密合	3. Open the cartridge cover. Slide the gas cartridge, top end first and align the notch with the loading guide.
4、關上瓦斯罐蓋箱,確認瓦斯爐開關在「關」的位置,按下瓦斯罐指示桿至「上罐」位置.若發出「噠噠」漏氣聲,表示瓦斯罐未放妥當,請重新正確安裝.	4. Close the cartridge cover . Make sure the ignition knob is in the off position and press lock lever down. If the gas is escaping. we will hear a "hiss" , Then,please repeat the previous steps correctly.
5、向左扭動至「點火」,直到聽到「卡」一聲,確認爐火是否點著	5. Turn the anti-clockwise until you hear a "click" and confirm that the fire starts.

使用後五步驟

After use

1、將開關旋轉鈕轉至「關火」位置	1. Turn the knob to the off position.
2、將瓦斯罐指示桿往上彈至退罐位置	2. Push the cartridge lever up to "unlock" position.
3、取出瓦斯罐,蓋上瓶蓋	3. Take the canister out and close the cartridge cover.
4、待爐架降溫,清潔爐身,爐架及爐心	4. Clear the stove thoroughly,including the gear when it cools down.
5、擦乾後瓦斯罐和瓦斯爐分開存放	5. Wipe and dry the stove and canister. Finally,store them separately.

Group Discussion

How to use stove safely?如何安全使用卡式瓦斯爐?

If your stove is on fire , what do you do?如果瓦斯爐起火了,該如何處理?

1. Quickly turn off the stove. 趕快將瓦斯爐開關關閉
2. Cover a wet dish towel on the fire. 拿一條溼的布蓋住火源
3. Leave the spot and call 119. 火若未滅,儘速離開現場並打 119 求助.